
Le Soliel Noir

Sash

[In French] La lune cache le soleil La lumiere s'en va, Un petit moment d'obscurite, Infinite, Immensite, Le 
soleil noir nous plie d'emotions, Il m'emmene vers la planete des reves, Ce phenomene fantastique nous fait 
trembler, J'entends mon coeur qui bat, Toute emerveillee, Je sens l'energie du soleil noir. Obscurite, Je sens 

l'energie du soleil noir, Infinite, Immensite, Le soleil noir. Le soleil noir. Le soleil noir. Le soleil noir. Le soleil 
noir. Le soleil noir. Obscurite, Je sens l'energie du soleil noir. Infinite, Immensite, Le soleil noir. Je sens 

l'energie du soleil noir, Le soleil noir. Il m'emmene vers la planete des reves, J'entends mon coeur qui bat, Un 
petit moment d'obscurite, Infinite, Immensite. Le soleil noir. Le soleil noir. Mais je reste la Le soleil noir. [In 

English] The light goes away, The moon masks the sun, A short moment of darkness, Infinity, Immensity, The 
black sun bends our emotions, It takes me to the planet of dreams, All amazed, This wonderful phenomena 

makes us tremble, I hear my heart beat, I feel the energy of the black sun. Darkness, Infinity, Immensity, I feel 
the energy of the black sun, The black sun. The black sun. The black sun. The black sun. The black sun. The 
black sun. I feel the energy of the black sun. Darkness, Immensity, Infinity, I feel the energy of the black sun, 
The black sun, The black sun, It takes us to the planet of dreams, A short moment of darkness, I hear my heart 

beat, Infinity, Immensity. The black sun. The black sun. The black sun. But I stay there.
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